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         Iktatószám: I–871–2/2020 

 

 

 

6. sz. Jegyzőkönyv 

 

 

 

 

Készült a Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2020. szeptember 23-án (szerda) 13:00 

órakor megtartott rendes ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Polgármesteri Hivatal (Bocskai út 39-41.) I. em. 114. sz. tárgyalóban. 

Jelen vannak:  

 

Kreitler-Sas Máté    elnök  

Varga Gergő     alelnök 

Dienes Tibor     bizottsági tag 

Fülöp Levente István    bizottsági tag 

dr. Hoffmann Tamás    bizottsági tag 

Horváth Dávid    bizottsági tag 

 

Hiányzott: 
 

Szabó András     alelnök 

Bedő Dávid     bizottsági tag 

Tóth Márton     bizottsági tag 

 

 

A Polgármesteri Hivatal részéről: 

 

Bakai – Nagy Zita    alpolgármester 

Orosz Anna     alpolgármester 

Arouche Ádám    alpolgármesteri titkár 

dr. Téglási László    igazgató 

Hégli Imre     osztályvezető 

Bódis Csaba     osztályvezető 

Kádi Gergely     osztályvezető 

Herman Anna     bizottsági titkár 

 

További megjelentek: 

 

Meleg Dávid 

 

 

Az ülést Kreitler-Sas Máté, a Bizottság elnöke vezette. 

 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 
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Kreitler-Sas Máté: Köszöntök mindenkit, megkérnék mindenkit, hogy jelentkezzünk be, aki 

még ezt nem tette meg. Megállítatom, hogy a Bizottság határozatképes. Jegyzőkönyv 

hitelesítőt fogunk választani. Azt hiszem, hogy Hoffmann Tamás Képviselő Úrra esik most a 

sor, tehát őt javasolnám jegyzőkönyv-hitelesítőnek. Kérem, hogy szavazzunk! 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének dr. Hoffmann Tamást megválasztja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

21/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy dr. Hoffmann 

Tamást a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztja. 

 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

Kreitler-Sas Máté: Most kérném, hogy a kiküldött napirendről szavazzunk. Mehet a 

szavazás. Napirendi vitát folytathattunk volna…valakinek lett volna a napirendhez? Csak 

hogy szabályosan menjünk. Nincs. Akkor szavazzunk a napirendről. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés napirendi pontját elfogadja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

22/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés alábbi 

napirendi pontját elfogadja: 

1. Budapest XI., Duna folyam – kerület határ – Budaörsi út – Ferencváros-Kelenföld 

vasútvonal által határolt terület kerületi építési szabályzata (KÉSZ 2. ütem) 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester  

2. A fás szárú növények védelméről szóló rendelet módosítása  

Előterjesztő: Bakai-Nagy Zita alpolgármester  
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3. A Kerékpárforgalmi Hálózati Terv bemutatása és a koncepció elfogadása 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

4. Környezetvédelmi civil pályázaton alapítványok támogatása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

1. Budapest XI., Duna folyam – kerület határ – Budaörsi út – Ferencváros-

Kelenföld vasútvonal által határolt terület kerületi építési szabályzata (KÉSZ 2. 

ütem) 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester  

 

Kreitler-Sas Máté: Akkor rátérhetünk az első napirendi pontra, Budapest XI. kerület Duna 

folyam – kerület határ – Budaörsi út – Ferencváros-Kelenföld vasútvonal által határolt terület 

kerületi építési szabályzata, megadnám a szót az előterjesztőnek. Orosz Anna Alpolgármester 

Asszony. 

 

Orosz Anna: Köszönöm szépen. A KÉSZ kettes üteme az első kerületi építési szabályzat, 

amelyet a ’19 októverében felállt önkormányzati vezetés előkészített és most a bizottságok, 

illetve holnap a Testület elé terjeszt. Nyilván ez egy sokszorosan terhelt építési szabályzat 

volt, és egyébként is egy építési szabályzat létrehozásakor rengeteg az érdekelt, rengeteg 

szempontot kell ütköztetni. Mi sem bizonyítja ezt jobban, hogy több mint nyolcvan módosító 

javaslat érkezett be a különböző intézményektől, hatóságoktól, magánszemélyektől a 

partnerségi egyeztetések és a társadalmasítás folyamán, amelyeknek egy jelentős részét 

egyébként a Főépítészi Igazgatóság beépített a most előterjesztésre került szabályzatba. Az 

egyik legfontosabb része ennek a szabályzatnak az nyilvánvalóan a Buda Gardens 

munkacímen elhíresült Buda Gardens fejlesztés, amelynek kapcsán még az előző 

önkormányzati vezetés 2017-ben változtatási tilalmat rendelt el, amely most októberben jár le. 

És ezért az új önkormányzati vezetésre hárult az a nem annyira hálás feladat, hogy a 

fejlesztővel és a civilekkel egyeztetéseket folytasson arról, hogy hogyan lehetne ezt a területet 

úgy szabályozni, ami egy kompromisszumos megoldásra vezet ezen a területen. És itt, bár 

erről már kommunikáltunk korábban az Újbuda honlapján, facebookján és különböző 

nyilvános platformokon, de azért röviden elmondom, hogy elég komoly eredményeket 

tudtunk elérni, 40%-kal csökkent a beépíthetőség, 3-asról 2,5-re, majd 1,8-ra módosult a 

beépítési mutató, nőtt a minimális zöldfelületi mutató, csökkent a parkolóhelyek száma, 

csökkent valamennyire az épületmagasság és a játszótértől is távolabb került az építési hely. 

Úgyhogy én azt gondolom, hogy ez egy komoly eredmény és egy jó kompromisszum, amit itt 

sikerült elérnünk, nyilván annak fényében, hogy a fejlesztő a jog szerint az alapján az építési 

szabályzat alapján építhetett volna itt, ami alapján ő megvette ezt a telket 2017-ben, 

meglehetősen gyanús körülmények között, ami egy sokkal megengedőbb és sokkal nagyobb 

építést tett volna lehetővé. Ezért a kártalanítás joga megillette volna, ezért fontos az, hogy az 

egyeztetésben ilyen kompromisszumokat sikerült elérnünk. Nyilván a KÉSZ kettes üteme 

nem csak a Buda Gardens-ről szól, hanem a teljes Gellérthegy, Lágymányos és 

Szentimrevárosi területről, itt is komoly és fontos változások vannak, de most akkor itt 
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berekesztem ezt a bevezetőt, és hogyha vannak specifikus kérdések, akkor a Főépítészi 

Igazgatóság részéről Bódis Csaba tud majd válaszolni.    

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönjük Alpolgármester Asszonynak. Kérdés? Nem látok 

bejelentkezőt, akkor megnyitnám a vitát. Itt sem látok bejelentkezőt, akkor kérném, hogy 

szavazzunk. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a Budapest XI. kerület Duna folyam – kerület határ – Budaörsi út – Ferencváros-

Kelenföld vasútvonal által határolt terület kerületi építési szabályzatára vonatkozó 

előterjesztést a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazat és 2 

tartózkodással a javaslatot nem fogadta el. 

 

 

23/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással úgy határozott, hogy a Budapest 

XI., Duna folyam – kerület határ – Budaörsi út – Ferencváros-Kelenföld vasútvonal 

által határolt területre vonatkozó kerületi építési szabályzatot (KÉSZ 2. ütem) a 

Képviselő-testület számára nem javasolja elfogadásra. 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

2. A fás szárú növények védelméről szóló rendelet módosítása  

Előterjesztő: Bakai-Nagy Zita alpolgármester  

 

Kreitler-Sas Máté: Kérném, hogy térjünk a 2. napirendi pontra. Fás szárú növények 

védelméről szóló rendelet módosítása. Köszönjük, és megadnám az előterjesztőnek a szót, 

Hégli Imre Osztályvezető Úr. 

 

Hégli Imre: Köszönöm szépen a szót, tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Ugye Újbuda 

Önkormányzatának most már több mint 10 éve van fás rendelete, azt kijelenthetjük, hogy 

szerencsére ennek a rendeletnek köszönhetően az illegális fakivágások száma, illetőleg az 

indokolatlan fakivágások száma az nagymértékben csökkent. Jelen módosításban igyekeztünk 

a közérthetőséget előtérbe helyezni, olyan pontosításokat véghezvinni, hogy az mindenki 

számára egyértelmű legyen, illetőleg a fakivágás bejelentésében történik egy jelentős 

változás, a fakivágás időpontját megelőzően kell bejelenteni, hogy még pontosabban tudjuk 

követni a fakivágások számát a kerületben. Illetőleg fontos változás, hogy az építési 

tevékenységgel összefüggésben kivágásra kerülő fák esetére külön szabályozások kerülnek 

megállapításra, volt egy hasonló rendelkezése korábban is a rendeletnek, ezt igyekeztünk 

pontosítani és hozzáigazítani ahhoz a jelentős építési tevékenységhez és az ebből fakadó 

fakivágásokhoz, ami a kerületben zajlik. Köszönöm szépen. 
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Kreitler-Sas Máté: Köszönöm Osztályvezető Úrnak. Kérdések? Bejelentkezést nem látok, a 

vitát megnyitom. Szintén nem látok bejelentkezőt, úgyhogy kérném, hogy szavazzunk a 

javaslatról.   

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a fás szárú növények védelméről szóló rendelet módosítására vonatkozó 

előterjesztést a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 2 

tartózkodással elfogadta a javaslatot. 

 

 

24/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 2 tartózkodással úgy határozott, hogy a fás szárú 

növények védelméről szóló rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést a Képviselő-

testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 
 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

3. A Kerékpárforgalmi Hálózati Terv bemutatása és a koncepció elfogadása 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

Kreitler-Sas Máté: Hármas napirendi pontunk a Kerékpárforgalmi Hálózati Terv bemutatása 

és a koncepció elfogadása. Megadom a szót Kádi Gergely Osztályvezető Úrnak. 

 

Kádi Gergely: Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Az Önkormányzat időszerűnek érezte 

egy olyan közlekedési módnak az előtérbe helyezését, vizsgálatát, amely jelen helyzetében a 

városnak, a kerületnek egyre inkább előre tör. A kerület életében még nem volt ilyen 

összefüggő átfogó koncepciót képviselő kerékpáros hálózati terv. Ez az alapja annak, hogy 

hosszútávon meg tudjuk azt alapozni, hogy milyen irányban szükséges fejleszteni a kerület 

közlekedését és hogy a kerületi lakosok biztonsággal tudják használni azokat a közlekedési 

módokat, amelyek tényleg fenntartható közlekedési módnak számítanak, így a kerékpározást 

is, mik azok a főbb irányvonalak, amiket képviselnünk kell az elkövetkezendő években, hogy 

egy olyan összefüggő hálózat alakulhasson ki, amely a kerületi lakosság számára teljesen jól 

használható és azt a célt szolgálja, hogy minél kevesebben használjanak gépjárművet.  

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm szépen. Kérdések? Nem látok bejelentkezőt, a vitát 

megnyitom. Dr. Hoffmann Tamás Képviselő Úrnak adom meg a szót.  

 

dr. Hoffmann Tamás: Köszönöm szépen. A terv az nagyon jó, nyilván ez volt a cél régen is, 

hogy teljes hálózattá alakuljon át a kerületi biciklis társadalom. Nekem igazából ami talán a 

határozati javaslat megfogalmazásában van, ha jól emlékszem rá, de ugye ott van olyan 
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kitétel, hogy évről évre meghatározza, hogy mennyit fog fejleszteni az Önkormányzat, ha nem 

tévedek, ugye? Most lesz egy terv, azt valahogy végre kéne hajtani. Ugye ezeknek a költség-

igénye azért nagyon jelentős lesz. Nyilván azokat a részleteket is persze majd elmondják vagy 

elmondjátok, hogy biciklis sztráda az mit jelent, mert én avval nem vagyok teljesen tisztában 

azért. De ugye itt ennek az egésznek a megfogalmazásában ez egy olyan biankó vállalás, amit 

bír-e az Önkormányzat vállalni? Erre vannak-e konkrét tervek, hogy első ütemben 

megvalósuljon a, nem tudom, ez a hálózati összekötés? Mennyire egyezik ez a fővárosi, 

illetve kormányzati biciklis beruházásokkal? Mert ugye ez a kérdés, hogy itt a 

megvalósulásban ki lesz a fő finanszírozó? Ugye az eurovelo-ra vártunk hosszú-hosszú 

évekig, ami csak nem akart megvalósulni. Tehát ezeknek a kibontása, vagy ez teljes 

mértékben önkormányzati finanszírozásból valósulna-e meg? Tehát újbudai finanszírozásból? 

Ezt szeretném kérdezni a vita-körben. 

 

Kreitler-Sas Máté: A vita-körben. Ez a kérdés-körben lett volna releváns. Osztályvezető Úr, 

kíván esetleg reagálni? 

 

Kádi Gergely: Igen, tisztelt Elnök Úr, tisztelt Képviselő Úr, tisztelt Bizottság! A 

Kerékpárforgalmi Hálózati Tervnek az alapvető lényege, mi úgy képzeljük el, hogy ez 

részben minket is, részben pedig a kerületben egyéb fejlesztéseket is összefogja. Folyamatos 

volt az egyeztetés a szaktárcával, folyamatos volt az egyeztetés a Budapesti Közlekedési 

Központtal, a kerékpáros civil szervezetekkel is. Tehát az a cél, hogy egy olyan rendszer 

jöhessen létre, pont ahogy Képviselő Úr is mondta, hogy mindenki tudjon a másiktól. Azokat 

az elvárásokat, meg azokat a terveket egységesen tudjuk kezelni, ne olyat fejlesszen az egyik, 

sajnos volt olyanra is példa nem a mi kerületünkben, ahol pont az ellentétes dolgot fejlesztette 

a két résztvevő, mert nem tudtak egymásról. Mi szeretnénk, hogy ez egy olyan dokumentum, 

egy olyan alap legyen, amit minden tervezőnek, minden beruházás során elő tudunk venni, 

meg tudjuk mutatni nálunk mi az elképzelés, ezt kérjük, hogy alapul vegyék. A 

költségvetésben itt a cél az az volt, hogy egy olyan döntés legyen a kerület részéről, ami azt 

mondja, hogy minden évben egy bizonyos összeget, ezt majd a költségvetésnél minden évben 

lesz egy elkülönített összeg arra, amiből fejlesztéseket fogunk megvalósítani. Az idei évben is 

vannak ilyesfajta törekvések, az idei évben olyan beavatkozásokkal indítjuk el ezeket, ami 

ennek a Kerékpárforgalmi Hálózati Tervnek a része volt, az egyirányú utcák szembe 

kerékpározhatóságának a vizsgálata, amit hamarabb forgalomtechnikai beavatkozásokkal meg 

lehet oldani. Szeretnénk ennek kapcsán egy fontos hálózati hiányosságot pótolni, ez a 

Borszéki utca összekötése az Egér úttal, ennek a terveztetését is szeretnénk az idei évben még 

megindítani, fogunk kihelyezni a már korábban is nagy sikert aratott kerékpáros támaszokból 

egy újabb részt, célirányosan olyan helyekre, ahova ennek az igénye felmerült. Valamint 

szeretnénk majd még kerékpáros szervizpontokat is elhelyezni, amik segítik a 

kerékpározhatóságot. A cél az az, hogy ez nem egy olyan dokumentum, amire azt mondja az 

Önkormányzat, hogy öt éven belül ennek teljesen kész kell lennie és így kell kinéznie. Azért 

ez egy hosszabb időtávlatot feltételez, de mindenféleképpen szeretnénk, hogy ez legyen az 

alapja annak, hogy ha jön egy nagyobb beruházás, egy nagyobb fejlesztés, akár bizonyos 

részeket másokkal is meg lehet csináltatni, és a végén, egy ideális állapotban összeálljon ez a 

hálózat olyan szintűvé, amit szeretnénk.  

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönjük szépen. Más bejelentkezőt nem látok, úgyhogy kérem, hogy 

szavazzunk.  

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 
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Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a Kerékpárforgalmi Hálózati Tervre vonatkozó előterjesztést a Képviselő-testület 

számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

25/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a 

Kerékpárforgalmi Hálózati Tervre vonatkozó előterjesztést a Képviselő-testület számára 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 
 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

4. Környezetvédelmi civil pályázaton alapítványok támogatása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

Kreitler-Sas Máté: Következő napirendi pontunk a 4. Környezetvédelmi civil pályázaton 

alapítványok támogatása. És itt azt hiszem Osztályvezető Úrnak adom meg a szót.  

 

Hégli Imre: Köszönöm szépen, tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Újbuda Önkormányzata 

úgy döntött, hogy idén nyáron egy új támogatást ír ki a pályázóknak. Egy új pályázatot 

hirdettünk meg civil szervezeteknek, egyesületeknek, alapítványoknak, olyan 

környezetvédelemmel és természetvédelemmel kapcsolatos programokat vártunk, amelyeket 

ők meg tudnak valósítani, előtérbe helyezve mind a szemléletformálást, mind a különböző 

projekteket. Ahogy mondtam, ez egy új pályázat volt, jelenleg 9 pályázat érkezett be hozzánk, 

ebből 3 volt alapítványi kérelem. Ugye az Mötv. alapján ezt a Képviselő-testületnek kell 

tárgyalnia, ezért kell a testület elé vinni, illetőleg szerettük volna a Bizottság elé is hozni ugye 

a vonatkozó jogszabályok alapján. A pályázati anyagokat, illetőleg az összefoglaló táblázatot, 

azt ugye a mellékletben megismerhették, itt ugye különböző kertészeti dolgok is megjelennek, 

illetőleg olyan nyomdaköltség, szolgáltatás, vásárlás, amik szintén támogatandók. Úgyhogy 

kérem a Bizottságot, hogy támogassa ezt az előterjesztést. Köszönöm.  

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönöm szépen. Kérdés? Nem látok bejelentkezőt, megnyitom a vita-

kört. Szintén nem látok bejelentkezőt, úgyhogy kérem, hogy szavazzunk. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a környezetvédelmi civil pályázaton alapítványok támogatására vonatkozó 

előterjesztést a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 0 

tartózkodásal elfogadta a javaslatot. 
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26/KÖKB/2020. (IX.23.) határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a Képviselő-

testület számára javasolja az alapítványok által benyújtott környezetvédelmi civil 

pályázatok támogatását. 

 

Határidő: 2020. szeptember 23. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 
 

°°°°°°°°°°°°°°°° 

 

Kreitler-Sas Máté: Ezzel a napirendi pontok végére értünk, köszönöm mindenkinek, aki 

megjelent. További szép napot! 

 

Elnök az ülést 13:22-kor bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Kreitler-Sas Máté          dr. Hoffmann Tamás 

             elnök          jegyzőkönyv-hitelesítő 


